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Geachte heer Van Rijn,

Namens de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport verzoek ik u per omgaande 
een reactie op de vraag waarom (informatie uit) het NZa-rapport “Impactanalyse verpleegzorg” reeds 
in het bezit is/was van de media (zie: https://www.google.nl/amp/www.volkskrant.nl/wetenschap/nza-
slechte-verpleeghuizen-moeten-hervormen-voordat-zij-extra-geld-krijgen~a4481007/amp), terwijl de 
Kamer nog niets had ontvangen.

Tot slot wordt opgemerkt dat het gaat om een globaal (versneld) onderzoek, de commissie verneemt 
derhalve graag wanneer het uitgebreide onderzoek/advies NZa (tarieven) aan de Kamer wordt 
verzonden en wat daarbij de vraagstelling is.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

H.J. Post
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